
SA 0002.3.2015        

Protokół nr VI/15 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy Goleszów 
w dniu 25 marca 2015 r. 

 

Obecni: 

− 15 radnych według załączonej listy obecności,  

− sołtysi według załączonej listy obecności, 

− pracownicy Urzędu Gminy: Wójt Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Grażyna Porębska-
Jochacy, Skarbnik Gminy Beata Kubaczka, Z-ca Skarbnika Barbara Korzeniewska, 
Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska, kierownik Referatu Ochrony Środowiska 
i Planowania Przestrzennego Danuta Tomiczek, inspektor ds. organizacji pozarządowych 
i prasy lokalnej Małgorzata Szteler-Furmaniuk, inspektor ds. sportu, rekreacji i promocji 
gminy Tomasz Lenkiewicz, inspektor Edyta Toman,  

− inni: dyrektor GOK Jolanta Warsińska, radny powiatowy Jarosław Bodak, redaktor Głosu 
Ziemi Cieszyńskiej Krzysztof Marciniuk, 

− nagrodzeni sportowcy: Anna Stanieczek, Gabriela Cieślar, Adam Bujok. 

 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie VI sesji, przywitanie radnych i gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki o godzinie 13.00 otworzył sesję słowami: 
"otwieram VI sesję Rady Gminy Goleszów".  

Następnie przywitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy oraz gości.  
 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki oświadczył, iż w momencie otwarcia sesji 
na sali obecnych jest 14 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Nieobecna radna Grażyna Bihun. 
 
Ad. 3. Wręczenie nagród za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2014. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki przypomniał, że na poprzedniej sesji radni 
podjęli uchwały dotyczące przyznania nagród za osiągnięcia sportowe w 2014. 
  
Nagrody otrzymali: 
 
Anna Stanieczek – nagroda za zajęcie pierwszego miejsca w Halowych Mistrzostwach 
Polski w Łucznictwie w konkurencji łuków bloczkowych (Zamość, 14-16 lutego 2014 r.) 
Gabriela Cieślar  – nagroda za zajęcie pierwszego miejsca w XXIX Halowych 
Mistrzostwach Polski Juniorów w konkurencji łuk bloczkowy (8-9 marzec 2014 r., Milówka). 
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Adam Bujok  – nagroda za zajęcie pierwszego miejsca w II Mistrzostwach Polski FIELD WA 
2014 w kategorii łuk bloczkowy – junior (4 października 2014 r., Toszek). 
 
W imieniu nagodzonych słowa podziękowania przekazała pani Anna Stanieczek. 
 
Na salę weszła radna Grażyna Bihun, obecnych jest teraz 15 radnych. 
 
Pani Anna Stanieczek poprosiła, aby w przyszłości Rada Gminy wyróżniała na sesji również 
drużyny sportowe oraz sportowców uprawiających inne dyscypliny. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował, że rozpoczęły się prace nad 
zmianą regulaminu przyznawania nagród sportowych. 
 
Ad. 4. Zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

Porządek obrad został wcześniej radnym dostarczony i przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie VI sesji, przywitanie radnych i gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wręczenie nagród za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2014. 

4. Zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

5. Informacja o podpisaniu protokołu z V sesji Rady Gminy. 

6. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

7. Informacje Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani w 2014 r. 

11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2014 r. 

12. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy 

Goleszów na lata 2012-2014. 

13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Goleszowie za 2014 r. 

14. Podjęcie uchwał w sprawie: 

14.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2015-2023 

(projekt nr SA.0006.19.2015), 

14.2. zmian budżetu Gminy na 2015 rok (projekt nr SA.0006.20.2015), 

14.3. wyrażenia zgody na zastosowanie innej stopy procentowej niż stopa redyskontowa 

weksli stosowana przez Narodowy Bank Polski, w odniesieniu do rozłożonej na 

raty nieuiszczonej części opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
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wieczystego w prawo własności nieruchomości i rozłożonej na raty nie spłaconej 

części ceny nieruchomości sprzedawanej (projekt nr SA.0006.12.2015), 

14.4. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016 (projekt nr SA.0006.13.2015), 

14.5. diet sołtysów oraz zwrotu kosztów ich podróży służbowych  (projekt 

nr SA.0006.14.2015), 

14.6. programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt (projekt nr SA.0006.15.2015), 

14.7. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 (projekt 

nr SA.0006.16.2015), 

14.8. zmiany uchwały Nr 0007.68.2014 z dnia 14 listopada 2014 r. (projekt 

nr SA.0006.17.2015), 

14.9. powołania komisji ds. statutu Gminy (projekt nr SA.0006.18.2015). 

15. Wolne wnioski. 

16. Informacje. 

17. Zakończenie VI sesji Rady Gminy Goleszów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki zawnioskował o wprowadzenie zmiany 
w porządku obrad polegającej na wykreśleniu pkt. 10, 11, 12 i 13 dotyczących przyjęcia 
sprawozdań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz wykreśleniu pkt. 14.7 z projektem 
uchwały nr SA.0006.16.2015. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby 
wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w przedstawionym porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Glajcar zapytał o powód wyłączenia wymienionych 
punktów z porządku obrad. Przewodniczący Bogusław Konecki poinformował, że pracownik 
GOPS w Goleszowie odpowiedzialny za sprawozdania zwrócił się z prośbą o przeniesienie tej 
tematyki na miesiąc kwiecień w związku z podjętym przez Komisję Budżetową na 
posiedzeniu w dniu 23 marca 2015 r. wnioskiem o ponowne przygotowanie sprawozdań 
z działalności GOPS oraz z realizacji programów za 2014 rok, uwzględniających uwagi 
zgłoszone przez członków Komisji Budżetowej. 
Wiceprzewodniczący Rady Rafał Glajcar zawnioskował o pozostawienie ww. punktów 
w porządku obrad. Radny poinformował, że członkowie Komisji Budżetowej wyrazili swoją 
negatywną opinię na temat sprawozdań, natomiast Rada Gminy jest innym organem 
i w głosowaniu pokaże, czy jej stanowisko będzie takie same. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad z zaproponowanymi przez siebie 
zmianami. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 12 radnych zagłosowało „przeciw” 
wprowadzeniu zmian w porządku obrad, 3 radnych „wstrzymało się”  od głosu. 
Porządek obrad pozostał bez zmian. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przybycie na sesję inspektor Edyty Toman – autorki 
sprawozdań GOPS w Goleszowie. 

 

Ad. 5. Informacja o podpisaniu protokołu V sesji Rady Gminy. 
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Protokół z V sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Przewodniczący 
Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu. 
Protokół nr V/15 z 25 lutego 2015 r. został podpisany. 
 
Ad. 6. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan przedstawił informacje z posiedzenia 
Komisji w dniu 23 marca br.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Gazurek przedstawił informacje z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się w dniu sesji – 25 marca br. 
  
Ad. 7. Informacje Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Informacje Wójta Gminy: 
- nadal odbywają się zebrania wiejskie w Gminie Goleszów połączone z wyborami sołtysów. 
Po zakończeniu cyklu zebrań planowane jest wspólne spotkanie z sołtysami. Wójt przedstawił 
obecnych na dzisiejszej sesji wszystkich sołtysów oraz zaproponował, aby w punkcie 16. 
porządku obrad każdy z nowo wybranych sołtysów mógł zabrać głos i powiedział kilka słów 
o sobie. 
- 7 marca br. w sali gimnastycznej Gimnazjum w Goleszowie rozegrana została finałowa 
runda Amatorskiej Ligi Piłki Siatkowej Gminy Goleszów, 14 marca br. na sali gimnastycznej 
w Cisownicy rozegrano ostatnią rundę Amatorskiej Ligi Halowej Piłki Nożnej Gminy 
Goleszów. Wójt pogratulował zwycięskim drużynom oraz podziękował wszystkim 
zaangażowanym w organizację rozgrywek. 
 
Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
- przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych wraz z kopią zeznania 
o wysokości osiągniętego dochodu w roku 2014 (PIT). 
- poprosił radnych, którzy zgłosili się na obserwatorów sprawdzianu dla 6-klasistów 
i egzaminu gimnazjalnego o zapoznanie się z instrukcją wypełniania arkuszy obserwacji oraz 
niezwłocznym ich przekazaniu po egzaminach do biura Rady.  
 
Radny Karol Lipowczan poinformował o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 
 
 
Ad. 8. Interpelacje i zapytania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował,  że w okresie pomiędzy 
sesjami nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Radny Leonard Musioł poprosił o przekazanie odpowiedzi na złożone w dniach 12.09.2014 r. 
i 10.02.2015 r. pisma do Miejskiego Zarządu Dróg w Cieszynie w sprawie umieszczenia 
znaku uprzedzającego o zakazie dla samochodów o masie powyżej 5t na trasie do Puńcowa. 
 
Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 
Wójt Gminy poinformował, że podczas przerwy skontaktuje się z Referatem Komunalnym 
i zasięgnie szczegółowych informacji na ten temat.  
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Ad. 10. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani 
w 2014 r. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan przedstawił stanowisko komisji na 
temat raportu. Radny poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 23 marca 
br. negatywnie ocenili i jednogłośnie odrzucili wszystkie sprawozdania GOPS w Goleszowie. 
Komisja jednogłośnie zawnioskowała o ponowne sporządzenie sprawozdań  z działalności 
GOPS oraz z realizacji programów za 2014 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki  poddał przyjęcie raportu pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Raport z realizacji Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomani w 2014 r. został jednogłośnie odrzucony. 
 
Ad. 11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w 2014 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał przyjęcie sprawozdania pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Sprawozdanie z realizacji Gminnego 
Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2014 r. zostało jednogłośnie 
odrzucone. 
 
Ad. 12. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
Gminy Goleszów na lata 2012-2014. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał przyjęcie sprawozdania pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Sprawozdanie z realizacji Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny Gminy Goleszów na lata 2012-2014 zostało jednogłośnie 
odrzucone. 
 
 
Ad. 13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Goleszowie za 2014 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał przyjęcie sprawozdania pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Sprawozdanie z działalności Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Goleszowie za 2014 r. zostało jednogłośnie odrzucone. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Projekty wszystkich uchwał zostały dostarczone radnym przed sesją. 
 
14.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2015-2023 - projekt 
uchwały nr SA.0006.19.2015 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową. 
Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki otworzył dyskusję, w której głos zabrał 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan. Przedstawił on swoje opinie 
dotyczące: 
- inwestowania środków z nadwyżki budżetowej, 
- korzystania z programów unijnych, 
- budowy kanalizacji w Kisielowie, 
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- zakupu sprzętu komunalnego, 
- przeznaczenia 500 tys. zł na oświatę, 
- przeznaczenia dodatkowych 200 tys. na modernizację budynku SP w Dzięgielowie. 
Wyczerpujących odpowiedzi udzielił Wójt Krzysztof Glajcar, który jednocześnie 
poinformował z jakich środków zewnętrznych korzysta Gmina oraz omówił sprawę 
modernizacji SP w Dzięgielowie i kanalizacji w Kisielowie.  
Skarbnik Beata Kubaczka poinformowała, że proponowane w budżecie zwiększenie 
wydatków na oświatę wynika z nowelizacji przepisów w sprawie finansowania specjalnych 
metod nauczania dzieci w szkołach i przedszkolach. 
Następnie Radny Powiatowy Jarosław Bodak zadał pytanie o budowę kanalizacji 
w Goleszowie. Na pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.10.2015 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Goleszów na lata 2015-2023 została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 3 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
14.2. zmian budżetu Gminy na 2015 rok - projekt uchwały nr SA.0006.20.2015 został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową. Opinia stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki  otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 
w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.11.2015 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 3 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
14.3. wyrażenia zgody na zastosowanie innej stopy procentowej niż stopa redyskontowa 
weksli stosowana przez Narodowy Bank Polski, w odniesieniu do rozłożonej na raty 
nieuiszczonej części opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości i rozłożonej na raty nie spłaconej części ceny nieruchomości 
sprzedawanej - projekt uchwały nr SA.0006.12.2015 został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetową. Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki  otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 
w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.12.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie innej stopy 
procentowej niż stopa redyskontowa weksli stosowana przez Narodowy Bank Polski, 
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w odniesieniu do rozłożonej na raty nieuiszczonej części opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości i rozłożonej na raty nie 
spłaconej części ceny nieruchomości sprzedawanej została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
14.4. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016 - projekt uchwały nr SA.0006.13.2015 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową. Opinia stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Madejski, zwrócił uwagę, że nie odbyły się jeszcze wszystkie zebrania 
sołeckie i nie wszyscy radni mieli okazję skonsultować ten temat ze swoim sołtysem. 

Przewodniczący Bogusław Konecki poinformował, że Rada Gminy musi podjąć uchwałę 
w sprawie wyodrębnienia lub nie funduszu sołeckiego na rok następny w obligatoryjnym 
terminie do końca marca. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.13.2015 w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016  została 
podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 3 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
14.5. diet sołtysów oraz zwrotu kosztów ich podróży służbowych - projekt uchwały 
nr SA.0006.14.2015 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową. Opinia 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki  otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 
w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.14.2015 w sprawie diet sołtysów oraz zwrotu kosztów ich podróży 
służbowych została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 1 radny  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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14.6. programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt - projekt nr SA.0006.15.2015 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetową. Opinia stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.15.2015 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 
 
Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
14.7. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 - projekt nr 
SA.0006.16.2015 nie został zaopiniowany przez Komisję Budżetową.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 
wg projektu nr 0006.16.2015 nie została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 0 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 15 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

 
14.8. zmiany uchwały Nr 0007.68.2014 z dnia 14 listopada 2014 r. – projekt nr 
SA.0006.17.2015 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową. Opinia 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.16.2015 w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.68.2014 z dnia 14 listopada 
2014 r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
14.9. powołania komisji ds. statutu Gminy  - projekt nr SA.0006.18.2015. 
 
Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska zaproponowała, aby członkiem komisji ds. statutu 
Gminy został również Przewodniczący Rady Bogusław Konecki, ponieważ uczestniczył 
w pracach nad obecnie obowiązującym statutem. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki nie wyraził zgody na członkostwo 
w komisji. 
Radny Karol Lipowczan zaproponował wyznaczenie terminu zakończenia prac nad zmianą 
statutu na koniec bieżącego roku. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Glajcar, który na Komisji Budżetowej 
zaproponował termin zakończenia prac na czerwiec 2018 r., wyjaśnił powód wskazania tak 
odległego terminu.  
Na propozycję radnego Krzysztofa Madejskiego, aby wprowadzić zapis o informowaniu 
Rady o postępach prac komisji wiceprzewodniczący Rady odpowiedział, że takie informacje 
będą przekazywane przez przewodniczącego komisji na sesjach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały 
z zaproponowanym 3 - osobowym składem komisji pod głosowanie. W głosowaniu udział 
brało 15 radnych. 
 
Uchwała nr 0007.17.2015 w sprawie powołania komisji ds. statutu Gminy została podjęta. 
 
„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 15. Wolne wnioski. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Rafał Glajcar zapytał, czy zostanie opublikowany Kalendarz 
Goleszowski. Następnie przekazał swoje wnioski po otrzymaniu odpowiedzi na interpelację 
dotyczącą zimowego utrzymania dróg w gminie. Pan Rafał Glajcar uważa, że należy się 
przyjrzeć działaniom Referatu Komunalnego w tym zakresie w kontekście wydawania 
środków budżetowych, ich celowości, rzetelności, gospodarności oraz sposobie prowadzenia 
dokumentacji. Wiceprzewodniczący Rady złożył wniosek do przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej, aby po zapoznaniu się z pytaniami zawartymi w interpelacji i udzielonymi na nie 
odpowiedziami rozważył, czy jest to materiał do pracy komisji. 
Kolejno Sołtys Jan Polok zapytał o II etap zagospodarowania terenu przy szkole 
w Bażanowicach oraz remont ul. Folwarcznej. 
Radny Marek Cywka poprosił o naprawę nawierzchni fragmentu ul. Polnej w Dzięgielowie. 
Radny Dariusz Gazurek zapytał o remont ul. Sportowej w Goleszowie. 
Sołtys Karol Macura zapytał o terminu rozpoczęcia robót kanalizacyjnych w Cisownicy.  
Radny Leonard Musioł zapytał radnego powiatowego Jarosława Bodaka, kto może składać 
wniosek o wycinkę drzew. Pan Jarosław Bodak wyczerpująco odpowiedział, że wniosek 
może złożyć tylko właściciel gruntu, na którym rosną drzewa. Jeśli gałęzie drzewa wystają 
poza granice działki, wówczas może je obciąć właściciel działki sąsiedniej. 
 
Ad.16. Informacje. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali członkowie zarządu Towarzystwa Miłośników 
Ziemi Goleszowskiej. Pan Adam Krzywoń i pani Krystyna Małysz zwrócili się z prośbą do 
sołtysów oraz radnych, aby zachęcali mieszkańców podległych im sołectw do wzięcia udziału 
w konkursie „Gmina Goleszów w kwiatach i zieleni”. Sołtysom zostały przekazane druki 
zgłoszeń, regulamin konkursu oraz apel. 
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Następnie, kolejno przedstawili się nowi sołtysi: 

o Łukasz Żebrowski – sołtys Godziszowa, 
o Karol Macura – sołtys Cisownicy, 
o Leszek Staś – sołtys Goleszowa Równi, 
o Zbigniew Krzemień – sołtys Dzięgielowa, 
o Tomasz Polak – sołtys Goleszowa Górnego. 

 
Inspektor Małgorzata Szteler-Furmaniuk poprosiła sołtysów, aby na spotkanie z Wójtem 
przygotowali krótkie informacje o sobie, celem umieszczenia ich w Panoramie 
Goleszowskiej. 
Przewodniczący Rady Bogusław Konecki podał proponowane terminy posiedzeń komisji 
i sesji: 

o Komisja Rewizyjna – 8 kwiecień 2015 r. 
o Sesja – 29 kwiecień 2015 r. 

 
Ad.17. Zakończenie VI sesji Rady Gminy Goleszów. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Bogusław 
Konecki  o godz. 15:00 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam VI sesję Rady Gminy 
Goleszów”. 
 
 
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokół sporządzono 2015-04-09 
Protokołowała: 
podinspektor ds. obsługi Rady Gminy Aneta Sikora 
 

 

 

 


